
Zápisnica 
z výročnej členskej schôdze Kanoistického klubu Slávia UK konanej dňa 21. 1. 2015 

 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 

1. Schôdzu otvoril predseda klubu Miroslav Haviar, privítal prítomných a navrhol program. 

 

2. Správu o činnosti za rok 2014 predniesol Miroslav Haviar, zameral sa hlavne na súčasnú situáciu 

ohľadom plánovanej rekonštrukcie lodenice. 

 

2. Správu o hospodárení za rok 2014 predniesol hospodár Roman Buček. Na začiatku roka bol stav 

účtu 22 362 eur, pokladne 152 eur, na konci roka účet 26 992 eur a pokladne 104 eur. Na členskom 

sme vybrali 4595 eur a na 2 % z daní 3606 eur. Na účte verejnej zbierky na opravu lode je 20 400 

eur. 

 

3. Správu o pretekárskej činnosti predniesla Lucia Kvetáková. Klub skončil v hodnotení 

Slovenského pohára na 10. mieste. Na základe výsledkov boli odmenení najlepší pretekári 

uplynulého roka, a to Katarína Pecsuková a Jakub Tučka. 

 

4. V diskusii vystúpila Lucia Kvetáková, požiadala výbor, aby sa zaoberal financovaním činnosti 

mládeže. Jedná sa o zabezpečenie dopravy, nákup nového vleku a lodí a tiež zabezpečenie 

sústredení. 

 

 

 

 

zapísal: Miroslav Haviar 

 

 

 

 

 

V Bratislave 23. 1. 2014 

 

 


